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Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Plzeňského kraje   

Zápis z 9. zasedání dne 15. 3. 2022  
 
  

 

Prezence 
 

Přítomni předseda: 
Bc. Karel Pressl 
 
členové:  
JUDr. Ondřej Dostál  
doc. MUDr. Milada Emmerová, CSc.  
MUDr. Miloš Chroust  
MUDr. Lukáš Prajka 
MUDr. Roman Sviták, Ph.D.  
MUDr. Jiří Šedivý  
Mgr. Bc. Kamil František Šefl  
PhDr. Lukáš Štich, MBA  
 

Nepřítomni - 

Omluveni MUDr. Miroslav Mach  
MUDr. Václav Šimánek, Ph.D.  

  

Hosté Pavla Bajerová- KHE 
Pavel Hais- náměstek hejtmana pro oblast zdravotnictví 
JUDr. Lenka Havlasová- ředitelka regionální pobočky VZP Plzeň 
MUDr. Bc. Pavel Hrdlička- ředitel ZZS PK 
Ing. Petr Liškář, MBA- náměstek pro ekonomické a provozní 
záležitosti, Domažlická nemocnice, a.s. 
Mgr. Jan Karásek- vedoucí Odboru pro zdravotnictví, PK 
Mgr. Jaroslav Šíma, MBA- předseda představenstva, Klatovská 
nemocnice, a.s. 
 

 

 
 
Na vědomí 

 
 
Odbor kancelář ředitele KÚPK – kopie prezenční listiny 
 
 

 

Číslo zasedání 

 

9 

Datum konání  15. 3. 2022  – 15:00 hod. 

Místo konání Jednací sál ZPK, I. patro budovy KÚPK 

Zapisovatel Šárka Batková, M.Ec. 
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Program 
 

1. Zahájení, úvodní formality (schválení programu, zvolení ověřovatele) 

2. Setkání s ředitelkou regionální pobočky VZP Plzeň JUDr. Lenkou Havlasovou 
na téma Vyúčtování plateb VZP za zdravotní péči nemocnicím zřizovaných PK 
a Zdravotnické záchranné služby. Následná diskuze s ředitelem ZZS PK MUDr. 
Bc. Pavlem Hrdličkou 

3. Poskytnutí účelové neinvestiční finanční dotace na akci Avon pochod Klatovy 
2022 

4. Schválení poskytnutí návratné finanční výpomoci nemocnicím 

5. Kontrola zápisu a usnesení z minulých zasedání Výboru pro zdravotnictví ZPK 

6. Souhrnná zpráva o činnosti nemocnic PK 

7. Projednání bodů zdravotnické oblasti navržených do nadcházejícího 
Zastupitelstva PK 

8. Aktuální záležitosti v oblasti zdravotnictví 

9. Různé, diskuze, závěr 

 

 

Zápis z jednání 
 
Číslo 

 
Text 

 

1 

 

Zahájení a úvodní formality 

Předseda výboru Bc. Karel Pressl přivítal přítomné a zahájil zasedání výboru.  

7 přítomných členů výboru na začátku zasedání, výbor je usnášeníschopný. 
Přítomní členové výboru souhlasili s přítomností hostů dle prezenční listiny. 

Ověřovatelem zápisu a usnesení byl zvolen Mgr. Bc. Kamil Šefl.  

Program jednání byl schválen s úpravou:  

Bod 4- Schválení poskytnutí návratné finanční výpomoci nemocnicím nebude na 
dubnovém jednání ZPK dne 4. 4. 2022 předkládán, proto byl vyřazen z programu 
dnešního zasedání. Předpokládá se, že bod bude předložen na červnovém 
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jednání ZPK, bude tedy předložen na květnovém jednání výboru. 

Schválený program: 

1. Zahájení, úvodní formality (schválení programu a hostů, zvolení 
ověřovatele) 

2. Kontrola zápisu a usnesení z minulých zasedání Výboru pro zdravotnictví 
ZPK 

3. Setkání s ředitelkou regionální pobočky VZP Plzeň JUDr. Lenkou 
Havlasovou na téma Vyúčtování plateb VZP za zdravotní péči nemocnicím 
zřizovaných PK a Zdravotnické záchranné služby. Následná diskuze 
s ředitelem ZZS PK MUDr. Bc. Pavlem Hrdličkou 

4. Poskytnutí účelové neinvestiční finanční dotace na akci Avon pochod 
Klatovy 2022 

5. Souhrnná zpráva o činnosti nemocnic PK 

6. Projednání bodů zdravotnické oblasti navržených do nadcházejícího 
Zastupitelstva PK 

7. Aktuální záležitosti v oblasti zdravotnictví 

8. Různé, diskuze, závěr 
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Kontrola zápisu a usnesení z minulých zasedání Výboru pro zdravotnictví 
ZPK 

Úkoly byly splněny. 

 

3 

 

Setkání s ředitelkou regionální pobočky VZP Plzeň JUDr. Lenkou 
Havlasovou na téma Vyúčtování plateb VZP za zdravotní péči nemocnicím 
zřizovaných PK a Zdravotnické záchranné služby. Následná diskuze 
s ředitelem ZZS PK MUDr. Bc. Pavlem Hrdličkou 

Předseda přivítal ředitelku VZP, ta seznámila členy výboru s vyúčtováním a 
zodpověděla jim předem zaslané dotazy. 

15:13 dorazil JUDr. Ondřej Dostál  

Předseda poděkoval ředitelce VZP a umožnil členům výboru položit další dotazy. 
Doc. MUDr. Milada Emmerová, CSc. upozornila na znepokojující stav zubní 
pohotovosti v Plzni, ohledně nedostatečné provozní doby, ředitelka VZP slíbila 
prověření ordinačních hodin.  

Následně proběhla diskuze s MUDr. Jiřím Šedivým, který se zaměřil zejména na 
aktuální témata covid-19 a lékařskou péči v návaznosti na ukrajinské uprchlíky. 
K tématu uprchlíků se vyjádřil i JUDr. Ondřej Dostál. 

Předseda poděkoval ředitelce VZP a předal slovo řediteli ZZS PK, který seznámil 
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členy výboru s financováním ZZP ze strany VZP a následně okomentoval vybrané 
body výroční zprávy, kterou členové obdrželi předem emailem. JUDr. Ondřej 
Dostál tyto informace přítomným osvětlil v návaznosti na platnou legislativu. 

15:42 dorazil MUDr. Roman Sviták, Ph.D. 

PhDr. Lukáš Štich, MBA se přidal k diskuzi, zaměřil se zejména na problematiku 
obvodních lékařů na vesnicích PK. K diskuzi se připojil MUDr. Jiří Šedivý, 
následně JUDr. Ondřej Dostál. 

Předseda poděkoval řediteli ZZS PK. Následně se rozloučil s ředitelkou VZP a 
ředitelem ZZS PK, oba hosté opustili zasedání. 
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Poskytnutí účelové neinvestiční finanční dotace na akci Avon pochod 
Klatovy 2022 

Na základě předem zaslaných informací nechal předseda hlasovat o souhlasu 
s poskytnutím dotace. 

Výbor pro zdravotnictví ZPK přijal usnesení č.40/22 
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Souhrnná zpráva o činnosti nemocnic PK 

Předseda předal slovo Mgr. Jaroslavu Šímovi, MBA, který okomentoval předem 
zaslané materiály a současně informoval přítomné členy o probíhající administraci 
dotačního titul REACT-EU. 

Předseda poděkoval panu magistrovi a vyzval členy výboru k dotazům. 

MUDr. Šedivý vznesl dotaz k průběhu probíhajících revizí za strany zdravotních 
pojišťoven. Mgr. Šíma odpověděl, že vše probíhá ve standardním režimu. 

Předseda poděkoval diskutujícím. 
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Projednání bodu zdravotnické oblasti navrženého do nadcházejícího 
Zastupitelstva PK  

Projednáno v bodě č. 4. 

 

7 

 

Aktuální záležitosti v oblasti zdravotnictví 

Nebyly žádné příspěvky. 

 

8 

 

Různé, diskuze, závěr 
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Předseda vyzval k diskuzi.  

MUDr. Roman Sviták, Ph.D. se obrátil s dotazem ohledně léčiv pro ukrajinské 
uprchlíky, zejména výdeje dlouhodobě užívaných léků. Dotaz zodpověděl Mgr. 
Karásek- uprchlíci musí vyhledat obvodního lékaře v místě pobytu. Následovala 
diskuze na téma lékařské péče pro ukrajinské uprchlíky, přispěl JUDr. Dostál, 
následně MUDr. Šedivý na téma zaměstnávání ukrajinských lékařů a možnosti 
vykonávání lékařské praxe v ČR. Mgr. Karásek téma okomentoval. 
 
Doc. MUDr. Milada Emmerová, CSc. přišla s návrhem na usnesení, aby byl 
umožněn bezproblémový výdej léků pro ukrajinské uprchlíky. Předseda upozornil, 
že z pozice výboru nemáme možnost úkolovat krizový štáb a požádal přítomného 
náměstka hejtmana pro oblast zdravotnictví, zda by neprodleně mohl tuto 
problematiku komunikovat s hejtmanem PK. Mgr. Karásek komentoval, že 
problematika bude pravděpodobně delegována na nemocnice. Proběhla diskuze 
na téma, jak se nejlépe postarat o ukrajinské uprchlíky- přispěl MUDr. Šedivý, 
Mgr. Šíma, MBA a Mgr. Karásek. Za ukrajinské seniory se opět přimluvil MUDr. 
Roman Sviták, Ph.D.  
 
Předseda diskuzi uzavřel s tím, že prostřednictvím Mgr. Karáska a pana 
náměstka hejtmana Haise, je třeba problematiku delegovat na vedení kraje, aby 
došlo k co nejrychlejšímu řešení problému. 

Termín příštího jednání byl stanoven na úterý 17. května 2022. 

Předseda všem poděkoval a ukončil jednání v 16:30 hodin 

 
 
 

 Šárka Batková, M.Ec.           Mgr. Bc. Kamil František Šefl             Bc. Karel Pressl 
 
 
 
 
.......................................................................................................................................... 
 zapisovatel  ověřovatel zápisu   předseda výboru  

 
 

 
 
 
 

 


